
 Číslo materiálu : 4/07 

Komise: památkové péče 

Datum :   22.1.2015 

Přítomni: 

 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Karel Koubský st., MUDr. Bohuslav Procházka, Eva Malinová, Jakub Obraz, Luděk 

Kment, Leon Pelikán, Jaroslav Nádvorník, Ing. Ivana Vopálková, Mgr. Jaroslav 

Slavotínek 

Jaroslav Rezler 

RNDr. Ivo Šanc, CSc, Mgr. Lukáš Pečenka, DiS. 

Člen RM:  

Příští jednání: 12.2.2015 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

I.  b e r e   n a   v ě d o m í  

zápis z jednání komise památkové péče ze dne 22.1.2015 

 

II.  j m e n u j e  

paní Ing. Soňu Teleckou do komise památkové péče  

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

1) Představení členů komise a předání jmenovacích listin – jednotliví členové se představili a 

zároveň kaţdý člen převzal jmenovací listinu. 

2) Volba předsedy komise – po diskuzi byl navrţen pan Jakub Obraz, který byl zvolen všemi 

přítomnými členy. (pro 9, proti 0, zdrţel se 0) 

3) Doplnění člena komise – komise byla upozorněna na to, ţe podle Statutu komise památkové péče 

by měl být počet členů lichý a v současné době je počet členů 12. Pan Koubský navrhl dodatečně 

jmenovat členem komise paní Ing. Soňu Teleckou, která v komisi pracovala v minulém volebním 

období. Všichni přítomní s návrhem souhlasili. (pro 9, proti 0, zdrţel se 0) 

4) Informace o práci komise – pan Obraz komisi seznámil o vztahu k Radě města Kutná Hora, 

komise funguje jako poradní orgán, můţe navrhovat nebo doporučovat podněty a připomínky. Paní 

Jelínková seznámila komisi se systémem jednotlivých dotačních programů – Fond regenerace města 

Kutné Hory, dotační tituly Ministerstva kultury a Středočeského kraje. Členové komise obdrţeli 

Statut komise památkové péče, Statut Fondu regenerace města Kutné Hory, Zásady pro poskytování 

příspěvků z Fondu regenerace města Kutné Hory, ţádost o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace 

města Kutné Hory a navrţené priority v systému příspěvků z Fondu regenerace. Zároveň byli 

upozorněni na to, aby si do příštího jednání doklady prostudovali a seznámili se s podmínkami Fondu 

regenerace města Kutné Hory, protoţe dne 30.1.2015 bude ukončeno přijímání ţádostí o poskytnutí 

příspěvku na letošní rok a komise bude, po seznámení se s jednotlivými akcemi, podávat návrhy na 

rozdělení finančních prostředků. 

5) Soutěž o cenu za nejlepší přípravu a realizaci Programu regenerace MPR a MPZ za rok 

2014 -  Kutná Hora jiţ tento titul získala za rok 1999. Od roku 2010 se do soutěţe hlásí opět, 

přihláška je postavena na zádlaţbě historického jádra, rekonstrukci parku v areálu chrámu sv. 

Barbory, rekonstrukci Jezuitské koleje a přilehlých zahrad, rekonstrukci Spolkového domu a mnoha 

dalších menších staveb. Ţádné město titul ještě neobdrţelo podruhé, hodnotící komise v loňském roce 

udělila Kutné Hoře a další dvěma městům zvláštní uznání za vynikající výsledky v Programu. 

Komise měla moţnost si prohlídnout graficky zpracovanou přihlášku do soutěţe. 

6) Kašna u žáby v Pacákových sadech – neznámý vandal minulý týden rozbil sošku kamenné ţáby. 

Jakub Obraz navrhl zváţit při opravě poškozené ţáby moţnost úpravy celého místa tak, aby opravdu 

plnilo dekorativní funkci. Estetická podoba současné kašny s ţábou je nevyhovující a bylo by vhodné 

zahájit odbornou diskuzi na toto téma. 

7) Další termín jednání komise byl stanoven na čtvrtek 12.2.2015 od 12,00 hod.  



 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

1) Komise památkové péče doporučuje Radě města Kutná Hora, aby zvážila možnost jiné 

estetické úpravy místa. 

 

 

 

4) Reakce rady města : 

 

 

Zapsala: Jana Jelínková, odbor památkové péče a školství, oddělení regenerace památek 

Elektronicky ověřil: Jakub Obraz, předseda komise památkové péče 


